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n til byrådets møde den 22. 
1995 kl. 1900 i byrådssalen.

dlemmer:

Kim Rockhi11 
Hans Jørgen Mortensen 
Anni Skov 
.Preben Lansø 
Bendt Bach Sørensen 
Annie Hansen 
Anders Clausager 
Knud Andreasen ■
Hans Henning Bjørnsen 
Holger Andersen 
Jens Brogaard Jensen 
Steen Berthelsen 
Bent Vestergaard Jensen

Fra administrationen:

Lisbeth Lemmich 
Marianne Larsen

Bemærkninger:

Formandsmødet starter kl. 1830

Det lukkede møde afholdes i for
længelse af det åbne møde.
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■SnvP.flterincfsplan 1995 

J.nr. ØKF
iSkonomisk forvaltning fremsender for
Slag til revideret investeringsplan 
1995 med overførsler fra 1994 til 
1995 med merudgift på kr. 11.337.000, 
Bilag vedlægges.
økonomiudvalget anbefaler på møde den 
14. februar 1995 investeringsplanen.
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3 .
nVorfiprsel af rammebevillinger fra 
rmQ4 ~bil 1995

J, nr. ØKF
økonomisk forvaltning har på baggrund 
af regnskabsrapporten pr. 31. januar 
1995 opgjort "rammeoverførsier” fra 
1994 til 1995.
Overførslerne beløber sig til kr. 
1.692.800.
Indstillingsbilag samt fortegnelse 
over overførslerne vedlægges. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
14. februar 1995 overførslerne. 
Økonomisk forvaltning undersøger i 
samarbejde med forvaltningerne be
grundelser for overførsler, sammen
holdt med tidligere års overførsler. 
Indstilling fra økonomisk forvaltning 
af 6/2-95 godkendes.
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ungdomsbo! icrinst itut ioner-sammen læcming

j.nr. TF 03.02.15.G02

-.Arkitekt Jørgen Kjær Hansen har på 
Vegne af Skibby Ungdomsboliger, afde- 
■ lingerne Hovedgaden 3 6 og Selsøvej 9, 
søgt om tilladelse til sammenlægning 
t afde1i ngern e til én selvejende 
Institution.
it henhold til bestemmelserne i Lov om 
/Boligbyggeri, § 67a kan byrådet med
dele samtykke til, at selvejende ung
domsboliginstitutioner sammenlægges 
Éil én institution, og at meddelte 
tilsagn om offentlig støtte overføres 
til denne institution, 
/fndstillingsbilag vedlagt sagen.
Miljø- og teknikudvalaet anbefaler på 
emøde den 22. december 1994, at ansøg- 
pingen om sammenlægning af de 2 ung
doms insti tut i oner Hovedgaden 3 6 og 

'søvej 9 godkendes til ikrafttræ- 
PP%e 1. august 1994.
|ét fremsendte forslag til vedtægter 
lodkendes.

tinden 1. april 1995 skal der fremsen
des budgetforslag for regnskabsåret 
1995/96, budgetspørgeskema og vedli
geholdelsesrapport til godkendelse i 
miljø- og teknikudvalget.

Budget for begge ungdomsboligafdelin
iér for perioden 1/8 1993 - 31/7 1994 

fremlagt i sagen.
Byrådet udsatte på møde den 18. januar 
1"5 sagen til behandling sammen med 
sag om økonomisk tilskud.

JJ
\€Æa
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jsfcibbv ungdomsboliger - tilskud

ii.i-.P'r 03.02*00.049
ifestyrelsen for Skibby Ungdomsboli
" r, afdelingerne Hovedgaden 36 og 

.søvej 9, har søgt om et kommunalt 
’̂skud til nedbringelse af huslejen. 

Pgrund af manglende udlejning af 2- 
Jtmsboligerne er der, i løbet af den 
idste tid, opstået et underskud, der 
|ges dækket ved et kommunalt til
bud, der skal ydes dels i form af 
fitagelse for kommunal grundskyld, 
Ils som et direkte tilskud. 
jl jø- og teknikudvalget drøftede 
ihsøgningen på mødet den 22. december
j S M .Ansøgningen har været forelagt for 
“*||ge- og Boligstyrelsen der i skri- 
ølse af 22. december 1994 har med- 

lielt, at der kan gives tilsagn om 
pmmunalt. tilskud, såfremt kommunal 
øtte skønnes at være påkrævet for 
gdomsboligernes videreførelse. 
t kan oplyses, at begge ungdoms!n- 
' utioner er fritaget for amtskom- 
1 grundskyld. Hovedgaden 36 er 
uden fritaget for den kommunale 
ndskyld. Selsøvej 9 skal i 1995 

tale kr. 2.794,40 i kommunal grund
t i d .
ilil jø- og teknikudvalget kan ikke an
vise kompenserende besparelser. Øko- 
homisk forvaltning kan anbefale, at 
et eventuelt tilskud tages af kasse
beholdningen .
Intern notits af 3. januar 1995 er 
vedlagt til orientering.
Mjljø- og teknikudvalcret indstiller 
på møde den 25. januar 1995, at Ung
domsinstitutionen Selsøvej 9 fremover 
fritages for den kommunale grund-
Der ydes et kommunalt tilskud på kr. 
20•°00 til de 2 ungdomsinstitutioner. 
Beløbet tages af kassebeholdningen, 
jgkonomiudvaleret anbefaler på møde den 
14• -februar 1995 miljø- og teknikud
valgets indstilling.

kr. 20.000,- bevilges som et en
gangst ilskud . Økonomiudvalget hen
stiller , at ungdomsboligernes uden
omsarealer vedligeholdes bedre.

Dag og år Formandens Blad nr.initialer

>2 . februar 1995 1 8
C l . 19.00



b y r å d s m ø d e

s  R I B  B Y K O M M U N E
9 ' Dag og år Formandens Blad nr.initialer

12 . februar 1995 19
:1, 19.00

1 parering af Skibby . ocr Sønderby - nformation

,nr. TF 06.01.03A50

"Teknisk forvaltning har i samarbejde 
med .Kortgruppen A/S udarbejdet for
slag til kommunikationsplan for Skib
by kommune "Nye kloakrør" i forbin
delse med separering af regn- og 
■spildevand i Skibby og Sønderby. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Miliø- og teknikudvalget indstiller 
på møde den 25. januar 1995 
- at..kommunikationsplan "Nye kloak

rør" i forbindelse med separering 
af Skibby og Sønderby vedtages.

- at eventuel informationskampagne i 
.forbindelse med indvielse af Hyl- 
lingeriis renseanlæg afgøres af by- 

■■ rådet i foråret 1996. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
,14. februar 1995 miljø- og teknikud
valgets indstilling.
Udgiften afholdes af kloakforsynin
gen.
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'■h
'Udbygning af Vejleby renseanlæg - 
a n 1. æa sr eg n s k a b

••Jr;nr. TF 0 6 .0 3 . 1 2 0 0 8

'Vejleby: renseanlæg er udbygget i hen- 
.■bold. til recipientkvalitetsplanen for 
Isetjord.
Dette indebærer, at der kan foretages 
■vidtgående rensning for organisk 
stof, kvælstof og fosfor.
■Efter afslutningen af anlægsarbejdet 
ér der udarbejdet regnskab i forbin- 
del'de med udbygningen.
■Af vedlagte regnskab fremgår følgen
de:
- Anlægsbevilling kr. 6.000.000,00
> Forbrug kr. 6.138.330,74
■4 Tlllægsbevill. kr.___ 138.330,74
■Økonomisk forvaltning har afstemt 
regnskabet i forhold til kommunens 
bogholderi.
Miljø- og teknikudvalget indstiller 
M  møde den 25. januar 1995, at
■.■tegnskabet godkendes, og at, der ydes 
•dén fornødne tillægsbevilling på kr. 
13 8.;.300,00 finansieret fra den op
sparede pulje vedr. kloakanlæg. 
økonomiudvalget anbefaler på møde den 
14. februar 1995 miljø- og teknikud
valgets indstilling.
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ffnrslag til Kommuneplantillæq 13 og
■ jr’nka Id I an 7 3 for kraf tvarmeværk i 
Skuldelev
■J.nr.. TF 01.02.05/03P16

I forbindelse med etableringen af et 
naturgasfyret kraftvarmeværk i Skul
delev har Skuldelev Energiselskabs 
"rådgivere udarbejdet et forslag til 
Jcommuneplantillajg og lokalplan for 
■det berørte område.
I henhold til Planloven § 22.2 kan 
byrådet ved mindre ændringer i kommu
neplanens rammedel, samt ved uvæsent
lige ændringer i planens hovedstruk
tur undlade, at foretage en forudgåen
de høring med indkaldelse af forslag, 
ideer niv.
En sådan beslutning er et retligt 
spørgsmål og kan ankes.
Da der ikke inddrages nye landzoneom- 
. råder, og da den planlagte aktivitet 
.{kraftvarmeværk) ikke adskiller sig 
•Væsentlig fra, hvad der ellers er
■ tilladt i området (lettere industri) 
vurderes det, at forudgående høring 
ikke er nødvendig.
Planforslag vedlagt.
Miljø- og teknikudvalget anbefaler på 
møde den 25. januar 1995 forslag til 
Koimfnuneplantillæg 13 og Lokalplan 7 3 
for kraftvarmeværk i Skuldelev i den 
forelagte form, og at planforslagene 
fremlægges i en 8-ugers høringsperiode.
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
14. februar 1995 miljø- og teknikud
valgets indstilling med følgende 
ændringer:
forslagene rettes til så der tages 
højde for "Værestedets eventuelle 
flytning".
Kort B 18 indtegnes på side 5. 
Vedrørende § 7.2 § 8 .1 , 8.4, 8.5 og § 
9•1 indstilles, at det er bygnings
myndigheden der er godkendelsesin
stans .
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9.
gmiektforslag for Kraftvarme i Skul
delev-
j.nr. TF 13.03.01060

Siden september 1993 har en initia
tivgruppe i Skuldelev arbejdet med et 
■projekt til etablering af fjernvarme 
i Skuldelev opvarmet fra et naturgas
fyret kraftvarmeværk.
Fra kommunens side er arbejdet fulgt 
af formanden for miljø- og teknikud
valget og teknisk chef.
Et energiselskab, der skal stå for 
anlæg og drift af anlægget, er stif
tet den 29. september 1994.
Med brev af 16. december 1994 har 
rådgivende ing. fa. Nellemann på veg
ne initiativgruppen sendt kommunen et 
■projektforslag til godkendelse inden 
videresendelse til Energistyrelsen 
for endelig godkendelse, 
■projektforslaget indebærer, at byrå
det , udover at godkende dette i med
før af varmeforsyningsloven, nedlæg
ger forbud mod elopvarmning i forsy
ningsområdet i nybyggeri og ved stør
re ombygninger.
Kraftvarmeværket forudsættes placeret 
i erhvervsområdet på Egevej. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Miljø- og teknikudvalcret indstiller 
på møde den 25. januar 1995 
- at godkende projektforslaget i med

før af varmeforsyningsloven og an
befale Energistyrelsen at godkende 
dette.

“ meddele Energiselskabet, at kom
munens garantitilsagn i kraft af 

. den nedjusterede anskaffelsessum 
vil blive tilsvarende nedskrevet, 
dog således at det tidligere med
delte tilsagn om regulering som 
følge af mindre overskridelser i 
anskaffelsessummen fortsat er gæl
dende .

^£ongmiudvalqet anbefaler på møde den 
4̂. februar 1995 miljø- og teknikud
valgets indstilling.
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1 0 .
■ •̂ aTnnrfitiinq af - den kollektive trafik.. 
-.ng idé kommunale særkørsler i Horns
herred
'.j .nr. TF 13.05.0 6P2 0

■på byrådsmødet d. 17. august 1994 
; jslév det besluttet at tage sagen op 
ige,ri i januar 1995 på baggrund af de 
■erfaringer, man i Bramsnæs har gjort 
sig, med skolebuskørsel i HT-regi. 
■Borgmesteren i Bramsnæs oplyser, at 
.der stort set ikke har været proble
mer med skolebuskørslen, men nogen 
polimik omkring den ordinære kørsel. 
Referater af møder i HT-følgegruppen, 
Bramsnæs-HT-aftalen samt notater fra 
■borgermøder vedlagt sagen.
Desuden er vedlagt Skibby Aktives 
forbrugerundersøgelse og EU*s direk
tiv; om fremgangsmåden ved tilbudsgiv
ning inden for transport mv.
. HT -har oplyst, at man har planlagt en 
. joaøsagertælling i uge 6.
Et flertal i Miljø- og teknikudvalcret 
indstiller på møde den 25. januar 
■1995, at der tages stilling til, om 
man skal overdrage skolebuskørslen 
til HT ved udløbet af nuværende kon
trakt .
Et mindretal (Venstre) ønsker ikke at 
overdrage skolebuskørslen til HT,

■ Økonomiudvalget behandlede sagen på 
: møde den 14. februar 1995.
Et flertal af økonomiudvalget anbefa
ler, at skolebuskørslen ikke overdra
ges til HT men udbydes i licitation. 
Kiirv Rockhill følger miljø- og teknik
udvalgets indstilling om, at kørslen 
.overdrages til HT.
Der. var afbud fra Bent Vestergaard 
Jensen.

Dag og år Formandens Blad nr.initialer
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ii.
■:an<=;cicmina om midlertidig opnormering. 
T T l  oakforsyningen .
J.nr. TF 81.01.03004
Miljø" og teknikudvalget pålagde i 
"juni 1993 teknisk ( forvaltning ved 
■først givne stillingsledighed i 
kloakforsyningen at søge ansat en af
løser for driftlederen således, at 
der i en periode kunne ske en over
lapning med den nuværende.
I konsekvens heraf er en stilling som 
Specialarbejder friholdt i en periode 
efter den tidligere medarbejders fra- 
.træden pr. 31. august 1994. 
Erfaringerne viser, at det er særde
les vanskeligt at holde kloakforsy
ningens funktioner igang med kun 1  
specialarbejder.
..Forholdet har været drøftet på et 
kvartalsmøde i "Miljø- & Teknik" med 
deltagelse af udvalgsformanden og 
borgmesteren.
På baggrund af ovenstående fremkommer 
.forvaltningen hermed med ansøgning om 
en midlertidig opnormering i kloak
forsyningen fra den 1 . marts, hvor ny 
driftleder tiltræder og indtil udgan
gen af 1995.
Lønudgiften kr. 170.000 (div. bidrag 
og feriepenge incl.) kan finansieres 
■ved kompenserende besparelser på 
kloakforsyningens egne konti.

ø“ ocr teknikudvalget indstiller 
pa møde den 25. januar 1995, at der 
oprettes e n (midlertidig stilling som 
specialarbejder i kloakforsyningen i 
perioden 1. marts - 31. december 1995 
finansieret ved følgende budgetompla
ceringer :
kto, 00.42.51 (2 2 ) løn + 170.000
kto, 00.42.50 (44)
Spildevandskonsulent - 1 0 0 . 0 0 0
kto. 00.42.51 (56)
tekn. installat. - 70.000
netto n
Notat fra Jacob Thomsen om konsekven
sen af at anvende kr. 1 0 0 . 0 0 0  fra 
kontoen for spildevandskonsulent og 
vr y 70 . 0 0 9 fra kontoen for tekniske 
.'.^^allationer vil forligge til mø-
^£homiudvaleret anbefaler på møde den 

februar 1995 miljø- og teknikud- 
^lgets indstilling.
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1 adelse til indretning af ekstra

i.nr. TF 01.03.04G02

3eren af ejendommen Vestervej 26, 
||-tr. nr. 17-b Vejleby by, Fers lev 
Jat fremsendt ansøgning om lovliggør- 
Ilse af oprettet separat bolig på 
ejendommens 1 . sal.
ijendommen er beliggende i landzone 
>g er omfattet af bestemmelserne i 
lokalplan nr. 32 for Vejleby, 
jfendommen har et grundareal på 472 
vm. og en bebyggelsesprocent på 50. 
en hidtidige bolig på ejendommen har 

lljgret på 217 kvm med en udnyttet 1.
;al på 8 5 kvm.
L. salen er idag indrettet som 
jeparat bolig med køkken og udlejet 
f§l en husstand på 2 .
: henhold til planlovens § 35 må der 
k̂ke uden tilladelse fra landzone- 
pndigheden ske ændring i anvendelsen 
>f bestående bebyggelse. Landzonetil- 
.adelse meddeles i dette tilfælde af 
cdmmunen, j vf. § 3 5, stk. 4. 
liliø- og teknikudvalget den 25. ja- 
)Uar 1995: Et flertal i udvalget ved
tog , at meddele tilladelse som neden
stående :
'Der meddeles landzonetilladelse til 
Oprettelse af 85 kvm. bolig på ejen
dommens 1 . sal.
hisøger orienteres om, at der ved ef
terfølgende byggesagsbehandling efter 
Bygningsreglement 1982 bl.a. vil bli- 

stillet krav vedrørende brandmæs- 
adskillelse mellem ejendommens 2 

samt at der i beboelsesrum 
redningsåbninger og vindu

eal som foreskrevet. 
•nsøger orienteres endvidere om, 

boligens bygningsmæssige lovlig
gørelse skal være fuldført og god- 
^endt af kommunen senest 3 måneder 

(... meddelt landzonetilladelse. M 
Jb mindretal (Venstre) kan ikke t il
græde det ansøgte og begærer sagen
forelagt byrådet...
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1.3*
t?-p»vision af kommuneplanen .

j.nr. TF 01.02.03P15

■Til efterretning for byrådet

X forbindelse med den lovpligtige re
vision af kommuneplanen er der nedsat 
en styregruppe til at overvåge og le
ds processen.
Styregruppen består af chefgruppen 
nféd byplanarkitekten som sekretær. 
Kbmmuneplanrevisionen er fast punkt 1 
gang om måneden på de ordinære chef
gruppemøder, og første møde blev af
holdt d. 13. januar 1995.
Hør blev diskuteret og vedtaget en 
arbejdsplan for kommuneplanprocessen 
dg et forslag til sammenkobling med 
Agenda 21.
Af vedlagte skema fremgår det lov
pligtige forløb, tidsskema, arbejds
opgaver og Agenda 21-forløb. 
Opgavefordelingen mellem forvaltninger, udvalg, styregruppe, økonomiud
valg og byråd afklaredes således, at 
styrelsesvedtægtens kompetenceforde
ling følges bogstaveligt, således at 
økonomiudvalget forestår kommune
planlægningen . Fagudvalgene udarbej- 
der kun forslag og foretager kun ind
stilling til byrådet gennem økonomi- 
udvalget for de sektorer, der snævert 
henhører under dem.
De brede områder som erhvervspolitik, 
boligpolitik, beskæftigelse, service
niveau mv. behandles direkte i økono
miudvalget før byrådsbehandling. 
■Uanset hvilket udvalg, der behandler 
oplæggene, udarbejdes disse af de re
levante forvaltninger. Derefter gen
nemgås de i styregruppen før de 
. udvalgbehandles.
■Lay-out og sproglig tilretning fore
tages i samarbejde med sekretæren. 
Første opgave:

Dag og år Formandens
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forvaltninger./sekretariater, udarbej - 
jer. beretning on den hidtidige plan
lægning og de ændringer, der foreslås 
i den reviderede plan, samt en vurde
ring af den fremtidige udvikling. 
økonomiudvalget tog på møde den 14 . 
februar 1995 redegørelsen til efter
retning.
forelægges til efterretning for 
byrådet.
Kort notat om de forventede udgifter 
til kommuneplanrevisionen bilægges 
Sagen til byrådet.
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"14.
Forslag til ændring af strukturen i 
:udvalget■for samarbejdet mellem sko- 
1 er, socialvæsenet og politiet

J. nr. SSSF 00.01A16

Forvaltningen fremsender forslag til 
.ændring af strukturen i SSP-udvalget. 
Udvalgets nuværende form blev vedta
get i 1989, og siden er der lavet 
strukturændring i forvaltningen ved 
sammenlægning af skoleområdet og 
[socialforvaltningen.
.1 perioden 1993 og 1994 har udvalget 
afholdt en del møder, hvor der er 
blevet udvekslet oplysninger og idé
er, men det har ikke rigtigt udmøntet 
sig i handling.
Da der i forbindelse med vedtagelsen 
af budgettet for 1995 er bevilget 
..timer og penge til SSP-arbejdet, bør 
østrukturen revideres, da det er 
■[.vigtigt, at der gives SSP-konsu 1 enten 
et netværk både centralt og lokalt, 
og at der oparbejdes et system, som
■ hurtigt kan melde om problemer., der 
■opstår i lokalområderne.
ISkole-, social- og sundhedsudvalget 
■anbefaler på sit møde den 31. januar
■ 1995
■ at strukturen ændres, som skitseret
■ i forslaget.
,at den ændrede struktur iværksættes 

snarest muligt.
{Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
14. februar 1995 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.
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15.
Dimensionering af de grundlæggende 
.social- og sundhedsuddannelser

:J. nr. SSSF 81.39

.Ved henvendelse fra undervisningsmi
nisteren af 9. jan 1995 er det pålagt 
Frederiksborg Amt og kommunerne i am
tet at hæve uddannelsespladserne for 
de grundlæggende social- og sundheds
uddannelser fra 259 til 457 social
. og sundhedshjælper elever, samt at 
der skulle optages 224 social- og 
sundhedsassistentelever.
På baggrund heraf indkaldte Amtsborg
mesteren kommunerne til en drøftelse 
den 24. januar 1995.
På dette møde var der stort set enig- 
.hed om, at man hurtigtst muligt ville 
arbejde hen imod, at opfylde dimen- 
.sioneringen for Frederiksborg Amt.
Der skal gøres opmærksom på, at kom
munerne og amterne, i henhold til lov 
1 om grundlæggende social og sundheds
. uddannelser, er forpligtet til at an
sætte et tilstrækkeligt antal elever. 
Såfremt dette ikke opfyldes, vil mi

. nisteren kunne sanktionere parterne i 
;form af tvangsbøder.
For Skibby kommunes vedkommende, vil 
det formentlig betyde, at der skal 

; afsættes plads til yderligere 3 so
:: cial- og sundhedshjælperelever og 
.eventuelt 1 yderligere assistent e- 
; lev.
JVed ansættelse af yderligere 3 
■. social- og sundhedshjælpere lever vil 
-udgiften beløbe sig til kr. 282.000,- 
.■årligt og 1 social- og sundhedsas
sistentelev kr. 31.155,- årligt.

fortsættes...
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15. fortsat

Skole-, social- ocr sundhedsudvalget
anbefaler på sit møde den 31. januar 
199 5
at udgiften til yderligere ansættelse 

til de grundlæggende social- og 
sundhedsuddannelser på forventet- 
kr. 314.000,- indarbejdes i budget 
1996

at der vil fremkomme indstilling fra 
I forvaltningen, når udgiften for 

1995 kendes
at sundhed,safdelingen inden for egen 

økonomiske ramme ser på muligheden 
| for at afsætte timer til en uddan
; nelsesstilling
at det meddeles Frederiksborg amt, at 
\ man er positiv overfor at der ar
: bejdes videre med dimensioneringen
; af de grundlæggende social- og 
; sundhedsuddannelser. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
; 14. februar 19 9 5 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling, dog 
afventes undervisningsministeriets 
endelige tilbagemelding.

12 . februar 1995 
kl. 19.00
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16 .

Placering af flygtninaelandsby i . 
kommunen

J. nr. BK 00.10.01

Indenrigsministeriet meddeler i skri
velse af 19. januar 1995, at man 
fortsat planlægger at etablere en 
flygtningelandsby i Skibby kommune, 
men at Direktoratet for Udlændinge 
har foretaget en undersøgelse af det 
areal, som kommunen har udpeget til 
etableringen af landsbyen. 
Direktoratet har overfor ministeriet 
oplyst, at en undersøgelse af area
lets beliggenhed tæt ved en motorbane 
har vist, at det vil være en forud
sætning for etableringen af landsby
en, at der etableres støjdæmpende 
foranstaltninger.
Etableringen af sådanne foranstalt
ninger falder udenfor den økonomiske 
ramme for opførelsen af flygtnings
landsbyerne, hvorfor ministeriet an
moder kommunen om at udpege et nyt a~ 
real til opførelse af en flygtnings
landsby i kommunen.
Indstillingsbilag fra kommunaldirek
tøren af 7/2 vedlægges. 
Økonomiudvalget fastholder på møde 
den 14. februar 1995 placeringen ved 
Hanghøj (øst for senderen) og anmoder 
om, at der foretages konkret støjmå
ling .
Økonomiudvalget anmoder om konkret 
svar på om ministeriet i videst mu
ligt omfang vil anvende lokal ar
bejdskraft. Forslag til skrivelse til 
ministeriet forelægges for byrådet.

Dag og år Formandens Blad nr. i
f

initialer

32 . 
cl.

februar 1995 
19.00

f
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17.
Dispensation fra Lov om butikstid 

J. nr. BK 22.03

Byrådet besluttede på møde den 20, 
maj 1992 at dispensere fra Lov om 
butikstid for sommerperioden.
HK indstævnede den 2, april 1993 
kommunen.
Den 26. januar 1995 har østre Lands
ret afsagt dom i sagen.
Af dommen fremgår, at "Skibby kommune 
tilpligtes at anerkende, at byrådets 
beslutning af 20. maj 1992, hvorefter 
samtlige butikker i kommunen er und
taget fra den almindelige butikstid 
for sommerperioden, er ulovlig." 
Skibby kommune skal i sagsomkostnin
ger- til sagsøgeren, HK, betale kr. 
15.000 inden 14 dage fra demmens af
sigelse (beløbet er afsendt den 9/2 
1995) .
Indstillingsbilag af 8/2-95 fra 
kommunaldirektørens vedlægges. 
Økonomiudvalget anbefaler på møde den 
14. februar 1995 kommunaldirektørens 
indstilling.
Der udarbejdes forslag til brev til 
ministeren.

Dag og år Formandens
initialer Blad nr.

12. februar 1995 
ti. 19.00
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Eventuel afsked på grund af sygdom 
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